

ថ្ងៃទី ២៧ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២៤

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ន៎៖

ការបញ្ចប់ការសិក្សាពីវិទ្យាល័យដែលមានការត្រៀមខ្លួនឱ្យមានជោគជ័យនៅមហាវិទ្យាល័យ អាជីព និងជីវិត គឺជាព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់សម្រាប់កូនរបស់លោកអ្នក។ មិនថាកូនរបស់លោកអ្នកមានអាយុប៉ុន្មានទេ វាមិនទាន់ខុសអ្វីទេក្នុងការឆាប់ចាប់ផ្តើមគាំទ្រផ្លូវទៅកាន់ការសិក្សារបស់ពួកគេទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា។

នៅពេលដែលពេលវេលាផ្តល់របាយការណ៍ពិន្ទុបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់ឆមាសកទី ៣ បិទខ្ទប់ដំរីកឪពុកម្តាយ អាណាព្យាបាល និងអ្នកមើលថែថា ឥឡូវនេះគឺជាពេលវេលាដ៏ល្អដើម្បីពិនិត្យមើលការរីកចម្រើននៃការសិក្សា មុនពេលចែករបាយការណ៍ពិន្ទុនៅដើមខែមេសា។ **វាក៏ជាឱកាសដ៏ល្អមួយដើម្បីពិនិត្យមើលការរីកចម្រើនរបស់កូន លោកអ្នកទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា មិនថាពួកគេមានអាយុប៉ុន្មាននោះទេ! ខិត្តប័ណ្ណ "អ្វីដែលគ្រួសារអាចធ្វើ" នេះ (This "What Families Can Do" flyer) ពន្យល់ពីជំនួយដ៏សំខាន់ៗមួយចំនួន ដែលលោកអ្នកអាចជួយដល់ផ្លូវទៅកាន់ការសិក្សារបស់កូនលោកអ្នកទៅកាន់ភាពជោគជ័យនៃការបញ្ចប់ការសិក្សា។**

ជាពិសេសសម្រាប់ឪពុកម្តាយរបស់សិស្សវិទ្យាល័យ៖

1. ប្រើ [បញ្ជីផ្ទៀងផ្ទាត់សម្រាប់ការបញ្ចប់ការសិក្សា \(Graduation Checklist\)](#) នេះ ដើម្បីធ្វើយ៉ាងណាឱ្យត្រូវតាមតម្រូវការ និង/ឬ ស្របតាមតម្រូវការដែលត្រូវបំពេញ។
2. ពិនិត្យមើលការណែនាំមួយដំណាក់កាលមួយៗ ក្នុងការចូលមើលស្ថានភាពបញ្ចប់ការសិក្សារបស់សិស្ស ដែលអាចឃើញ **នៅទីនេះ** ដើម្បីទាញយករបាយការណ៍ និងមើលព័ត៌មានលម្អិតអំពីការសិក្សារបស់កូនលោកអ្នក។
3. រាប់ក្រេឌីត។ ប្រសិនបើលោកអ្នកសម្គាល់ឃើញថា កូនរបស់លោកអ្នករៀនមិនបានតាមតម្រូវការ សូមណាត់ពេលជួបប្រជុំជាមួយសាលារបស់ពួកគេដើម្បីពិភាក្សាអំពីផែនការ។
4. ត្រូវប្រាកដថា មុខវិជ្ជាសិក្សា និងកម្មវិធីសិក្សារបស់កូនលោកអ្នកស្របតាម [ផ្លូវទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា \(Pathways to Graduation\)](#)។ កែតម្រូវតាមការចាំបាច់ ដោយមានជំនួយពីគ្រូ និងអ្នកផ្តល់ឱវាទនៅសាលា។

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរទូទៅ លោកអ្នកអាចចូលមើលព្រឹត្តិការណ៍បញ្ចប់ការសិក្សា ដើម្បីជួបជាមួយអ្នកជួយណែនាំទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា (សូមមើលកាលវិភាគ [នៅទីនេះ](#)) ឬលោកអ្នកអាចទាក់ទងក្រុមនាំផ្លូវទៅកាន់ការបញ្ចប់ការសិក្សា តាមរយៈ gradreq@philasd.org។ ព័ត៌មានបន្ថែម ធនធាន និងឱកាសចូលរួម មាននៅលើគេហទំព័រនៃការបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ក្រសួងអប់រំ – www.philasd.org/graduate។

យើងជាដៃគូរបស់លោកអ្នកដើម្បីជោគជ័យរបស់កូនលោកអ្នក!

សូមអរគុណចំពោះការរួបរួមជាដៃគូជាមួយយើងខ្ញុំ ដើម្បីជួយរៀបចំសិស្សទាំងអស់ឱ្យស្រមៃ និងសម្រេចបាននូវអនាគតដែលពួកគេប្រាថ្នា!

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Jermaine Dawson, Ed.D.
អគ្គនាយករងផ្នែកសេវាកម្មសិក្សា
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ន៎